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 Protokół nr 196/2024 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 20 marca 2024 r. 
 

Posiedzenie otworzył Starosta – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi załącznik nr 1/. 
Posiedzenie odbyło się w gabinecie Starosty Nowomiejskiego.   
/pan M. Buliński opuścił posiedzenie Zarządu/ 

Na wniosek Przewodniczącego zdjęto z rozszerzenia porządku posiedzenia następujący punkt: 
 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie akceptacji  przystąpienia do projektu  pt; 
„Tu Mieszkam , Tu Zmieniam EKO”. 

 
Za zdjęciem punktu z rozszerzenia głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                      
T. Łątkowska. 

W puncie dotyczącym rozszerzenia porządku wprowadzono punkt: 
 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie akceptacji  przystąpienia do projektu  pt; 
„Green Wall & BzzHarmony – hałas ucichnie, życie zakwitnie”. 

 
Za wprowadzeniem punktu do rozszerzenia głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,      
T. Łątkowska. 
 
Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem zmienionego 
porządku obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska. Stanowi on 
załącznik nr 2.  
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu Nr 195/2024. 
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 195/2024. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
 
Za przyjęciem protokołu nr 195/2024 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                  
T. Łątkowska. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
wyrażenia zgody na przeniesienie środka trwałego i pozostałych środków trwałych 
pozostających w budynku internatu przy ulicy 3 Maja 24 – dawna siedziba PŚDS w Nowym 
Mieście Lubawskim na rzecz Zespołu Szkół im. Cypriana Kamila Norwida w Nowym Mieście 
Lubawskim.  
/na posiedzenie wszedł pan K. Piechocki – kierownik Powiatowego Środowiskowego Domu 
Samopomocy/ 
/pan M. Buliński wszedł na posiedzenie Zarządu/ 
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Pan Piechocki poinformował, że chodzi o przeniesienie środków trwałych na rzecz Zespołu 
Szkół im. Cypriana Kamila Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. Są to: platforma 
przyścienna dla osób niepełnosprawnych o wartości 36.984,41 zł, podjazd dla 
niepełnosprawnych o wartości 12.036,93 zł, meble pod zabudowę-kuchnia o wartości    
3.450,00 zł, okap Amica o wartości 899,00 zł, system alarmowy o wartości 2.539,95 zł. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
T. Łątkowska, M. Buliński. 
/pan K. Piechocki opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
przyjęcia sprawozdania Klubu Sportowego Drwęca Nowe Miasto Lubawskie, któremu 
zlecono realizację zadania publicznego.(umowa 33/2023)  
 
Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 3. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia sprawozdania Klubu Sportowego Drwęca Nowe Miasto Lubawskie, 
któremu zlecono realizację zadania publicznego.(umowa 37/2023). 
 
Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 4. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia Nowomiejska Akademia Kobiet w Nowym Mieście 
Lubawskim, któremu zlecono realizację zadania publicznego.  
 
Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 5. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
 



3 

 

 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
przyjęcia sprawozdania Zaborskiego Towarzystwa Naukowego w Brusach, któremu zlecono 
realizację zadania publicznego.  
 
Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 6. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
przyjęcia sprawozdania rocznego z wykonania budżetu powiatu nowomiejskiego za 2023 r. 
 
Pan Skarbnik omówił sprawozdanie roczne z wykonania budżetu powiatu nowomiejskiego za 
2023 r. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie przyjęcia planu finansowego zadań powiatu realizowanego ze środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2024.  
/na posiedzenie weszła pani A. Marchlewska-Barczewska – dyrektor Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie/ 
 
Pani Marchlewska-Barczewska omówiła zmiany w planie finansowym PFRON. Dodała, że 
Społeczna Rada do Spraw Osób Niepełnosprawnych pozytywnie zaopiniowała powyższy 
projekt uchwały.  
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Opinia Społecznej Rady do Spraw Osób Niepełnosprawnych stanowi załącznik nr 7. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z Raportem z monitoringu 
„Strategii rozwiązywania problemów społecznych powiatu nowomiejskiego na lata 2021 – 
2026” za rok 2023. 
 

Pani Marchlewska-Barczewska omówiła raport z monitoringu, który stanowi załącznik nr 8. 

/pani A. Marchlewska-Barczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pani J. Robaczewskiej 
– dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w sprawie zwiększenia planu wydatków o kwotę 
60 000 zł z przeznaczeniem na zadanie „Wykonanie nakładki w km 6+925 – 6+970 drogi 
powiatowej Nr 1335N Nowe Miasto Lubawskie – Mroczno – Słup”.  
/na posiedzenie weszła pani J. Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych/ 

Pani Robaczewska poinformowała, że uszkodzenie nawierzchni zagraża bezpieczeństwu 
użytkowników drogi, w tej chwili uskok ma 10 cm i cały czas się pogłębia. Dlatego też jest 
potrzeba pilnego wykonania nakładki na powyższym odcinku drogi. Dodała, że koszt 
wykonania nakładki wyniesie około 60 000 zł. 
Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. 

Wniosek pani J. Robaczewskiej stanowi załącznik nr 9. 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane.  
 
Pani Robaczewska poinformowała, że chodzi o dysponowanie nieruchomością przez ENERGA – 

OPERATOR Oddział w Toruniu Rejon Dystrybucji w Brodnicy, stanowiącą działkę w 

miejscowości Chrośle, będącą własnością powiatu, na cele budowlane związane z wymianą 

linii napowietrznej nn 0,4 kV. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Wniosek P.U.H. „INSTAL” stanowi załącznik nr 10. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia wniosku w sprawie wszczęcia procedury postępowania o udzielenie 
zamówienia publicznego w trybie podstawowym z możliwością negocjacji dla zadania 
„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1323N na odcinku Kacze Bagno – Krzemieniewo”.  
 
Pani Robaczewska poinformowała, że zadanie będzie realizowane w ramach Polskiego Ładu. 
Dodała, że najprawdopodobniej 5 kwietnia odbędzie się otwarcie ofert.  
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Wniosek w sprawie wszczęcia procedury postępowania o udzielenie zamówienia publicznego 
stanowi załącznik nr 11. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Trzynastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie powołania komisji do przeprowadzenia zamówienia publicznego w trybie 
podstawowym z możliwością negocjacji dla zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 
1323N na odcinku Kacze Bagno – Krzemieniewo”.  

W skład komisji do przeprowadzenia postępowania wchodzą: 

1. Przewodniczący –  Jerzy Czapliński 
2. Sekretarz – Wioleta Puwalska 
3. Członek komisji – Piotr Pietras 
4. Członek komisji – Beata Widźgowska 
5. Członek komisji – Krzysztof Andrzejczak 

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Czternastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem Burmistrza 
Miasta Lubawa w sprawie drogi miedzy Zajączkowem Lubawskim a Mortęgami.  
 
Pan Starosta odczytał pismo Burmistrza Miasta Lubawa, które stanowi załącznik nr 12. 
Pani Robaczewska poinformowała, że drogami wewnętrznymi zajmują się gminy. Wyjaśniła, że 
drogi te nie są na wykazie dróg publicznych. Dodała, że powyższa droga została przejęta po 
terenach kolejowych. Nadmieniła, że należałoby dokonać wydzielenia tej drogi a następnie 
samorząd, który byłby zainteresowany mógłby tę drogę przejąć. Stwierdziła, że właściwym 
posunięciem byłoby gdyby Gmina Grodziczno przejęła powyższą drogę.  
/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Piętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z zarządzeniem Nr 398/2024 
Starosty Nowomiejskiego w sprawie zatwierdzenia  aneksu nr 11 do arkusza organizacji roku 
szkolnego 2023/2024 Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku.  
/na posiedzenie weszła pani B. Orłowska - naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/ 

Pani Orłowska poinformowała, że aneks związany jest z odebraniem przez ucznia dokumentów 
ze szkoły (odjęcie 2 godzin zajęć rewalidacji). 
Zarządzenie Nr 398/2024 stanowi załącznik nr 13. 
 

Szesnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z zarządzeniem Nr 399/2024 
Starosty Nowomiejskiego w sprawie zatwierdzenia  aneksu nr 9 do arkusza organizacji roku 
szkolnego 2023/2024 Zespołu Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 
 
Pani Orłowska poinformowała, że aneks związany jest z przydzieleniem po 12 godzin nauczania 
indywidualnego dla dwóch uczniów klas II  na okres do końca roku szkolnego 2023/2024, 
zgodnie z zaleceniami orzeczeń o potrzebie indywidualnego nauczania. Ponadto aneks 
związany jest również z zakończeniem nauczania indywidualnego przez ucznia klasy I na 
wniosek rodzica, po przedłożeniu zaświadczenia lekarskiego.  
Zarządzenie Nr 399/2024 stanowi załącznik nr 14. 
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Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z zarządzeniem                
Nr 400/2024 Starosty Nowomiejskiego w sprawie zatwierdzenia  aneksu nr 12 do arkusza 
organizacji roku szkolnego 2023/2024 Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 
 
Pani Orłowska poinformowała, że aneks związany jest z przyznaniem 16 godzin zajęć nauczania 
indywidulanego dla ucznia klasy II Technikum Handlowego,  zgodnie z zaleceniami orzeczenia 
o potrzebie indywidulanego nauczania oraz odjęciem 0,5 godziny zajęć wychowania do życia w 
rodzinie w klasie II Branżowej I stopnia w związku z rezygnacją przez uczniów z uczestnictwa w 
zajęciach.  
Zarządzenie Nr 400/2024 stanowi załącznik nr 15. 
 
Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją z konsultacji 
projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Nowomiejskiego.  
 

Pani Sekretarz poinformowała, że konsultacje odbyły się w terminie od 07.03.2024 r do 
14.03.2024 r. Dodała, że w dniu 13.03.2024 r. odbyło się spotkanie z organizacjami 
pozarządowymi, w którym nie uczestniczyli przedstawiciele powyższych organizacji. Ponadto 
do dnia 14.03.2024 r. nie wpłynęła żadna ankieta dotycząca statutu powiatu. 
Informacja z konsultacji stanowi załącznik nr 16. 
 

Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Nowomiejskiego. 
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 

Dwudziestym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie rozpatrzenia skargi na Starostę Nowomiejskiego.  
/na posiedzenie weszła pani A. Andrzejczak – kierownik Biura Rady Powiatu/ 
 
Pani Andrzejczak poinformowała, że sprawą zajęła się Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady 
Powiatu, która wydała opinię iż skarga jest bezzasadna. Dodała, że jest obszerne uzasadnienie 
do powyższej uchwały wyjaśniające całą sprawę. Ponadto w materiałach jest również obszerne 
wyjaśnienie sprawy przez pana Krzysztofa Puwalskiego - naczelnika Wydziału Środowiska i 
Rolnictwa. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Skarga stanowi załącznik nr 17. 
Pismo z Warmińsko-Mazurskiego Urzędu Wojewódzkiego w Olsztynie stanowi załącznik nr 18. 
Wyjaśnienia pana Krzysztofa Puwalskiego – naczelnika Wydziału Środowiska i Rolnictwa 
stanowią załącznik nr 19. 
Opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu stanowi załącznik nr 20. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
/pani A. Andrzejczak opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Dwudziestym pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 
Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr LXIV/394/2023 Rady Powiatu w Nowym 
Mieście Lubawskim z dnia 14 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2024 – 2037.  
 
Pan Skarbnik szczegółowo omówił zmiany w WPF i w budżecie powiatu na rok 2024. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Dwudziestym drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr LXIV/395/2024 
Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 14 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia 
budżetu powiatu nowomiejskiego na 2024 r. 
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Dwudziestym trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez Powiat Nowomiejski wkładu 
niepieniężnego (aportu) do spółki „Szpital Powiatowy w Nowym Mieście Lubawskim Spółka 
z ograniczoną odpowiedzialnością”, położonej w Nowym Mieście Lubawskim przy                  
ul. Mickiewicza 10.  
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Dwudziestym czwartym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z bilansem oraz 
rachunkiem zysków i strat Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim (stan na 
dzień 31.01.2024 r.). 
 
Bilans oraz rachunek zysków i strat Szpitala Powiatowego stanowi załącznik nr 21. 

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie akceptacji  przystąpienia do projektu  pt; „Green Wall & BzzHarmony – hałas 
ucichnie, życie zakwitnie”. 
/na posiedzenie weszła pani Katarzyna Trzaskalska – dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych w 
Kurzętniku/ 
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Pani Trzaskalska poinformowała, że jest to projekt pt: „Green Wall & BzzHarmony – hałas 
ucichnie, życie zakwitnie” w ramach konkursu grantowego „Tu Mieszkam, Tu Zmieniam EKO” 
edycja 2024. W ramach powyższego programu będą pozyskane środki w wysokości 15 000 zł 
na zadnia związane z ochroną środowiska i ekologią. Dodała, że dokonane zostaną nasadzenia 
drzew, roślin oraz zagospodarowanie skarpy od strony ulicy (dawnej 15), wykonana zostanie 
altana. Dodała, że do 25 marca jest termin składania wniosku. Projekt zostanie sfinansowany 
przez Fundację Santander Bank Polska S.A. im. Ignacego Paderewskiego z siedzibą w 
Warszawie. Wnioskodawcą i beneficjentem środków będzie Powiat Nowomiejski jako organ 
prowadzący Zespół Szkół Zawodowych w Kurzętniku. Okres realizacji projektu będzie trwać od 
01.05.2024 r. do 30.04.2025 r. Wkład własny w projekcie nie jest wymagany. Realizatorem 
projektu będzie Zespół Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy ktoś chce zabrać głos w punkcie sprawy różne. 
Członkowie Zarządu nie zabrali głosu. 
Starosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 
 
 

                                                                                                                Przewodniczący Zarządu 
                                                                                                                         Andrzej Ochlak 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka 


